

安全告示 SAFETY NOTICE



十二個月
12 Months

- ▶ 商業氣體裝置用戶，除經常清潔及保養其氣體爐具外，亦應安排註冊氣體供應公司 / 註冊氣體工程承辦商，為氣體裝置每 12 個月進行一次定期安全檢查，確保該等裝置狀況良好。如發現氣體裝置運作出現異常，應即時安排修理或更換。
- ▶ 檢查裝置範圍包括：
 - (甲) 管道供應：(1) 氣體爐具；(2) 氣體配件；(3) 氣體接駁軟喉；(4) 室內外氣體喉管；(5) 氣體裝置與排氣系統聯鎖裝置；及(6) 通風系統。
 - (乙) 氣瓶供應：(1) 氣體爐具；(2) 氣體配件；(3) 氣體接駁軟喉；(4) 調壓器；(5) 氣瓶結構及儲存；(6) 氣體裝置與排氣系統聯鎖裝置；及(7) 通風系統。

- ▶ Commercial gas installation users should, apart from carrying out routine cleaning and maintenance of their gas appliances, arrange regular safety inspection of gas installations by a registered gas supply company / registered gas contractor once every 12 months to ensure such installations are in order. If any operational irregularities are observed, please arrange repair or replacement immediately.
- ▶ Regular safety inspection should cover the following scopes:
 - (A) Piped Supply : (1) gas appliances; (2) gas fittings; (3) flexible gas tubing; (4) indoor and outdoor gas pipes; (5) the interlocking devices of gas installations and mechanical exhaust system; and (6) ventilation system.
 - (B) Cylinder Supply : (1) gas appliances; (2) gas fittings; (3) flexible gas tubing; (4) pressure regulator; (5) cylinder construction and storage; (6) the interlocking devices of gas installations and mechanical exhaust system; and (7) ventilation system.

